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Innkalling til årsmøte for Elverum Arbeiderparti, 2024 
 

Sted: Sørskogbygda Samfunnshus  Møtestart: Torsdag 8.februar, Kl. 18.00  
 

Innkomne forslag sendes elverum.arbeiderparti@gmail.com  
Politiske forslag må være styret i hende innen mandag 29. januar 2024. 
Forslag til vedtektsendringer må være styret i hende innen mandag 22.januar 2024. 
 

Saksdokumenter blir lagt ut på www.elverum.arbeiderpartiet.no senest 4.februar. 
 

Sak 1. Åpning  
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

 

Sak 2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 
b) Valg av møtereferent 
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

 

Sak 3. Årsberetning 2023 
a) Årsberetning fra Elverum Arbeiderparti 
b) Leiret Arbeiderlag 
c) Østre Elverum Arbeiderlag 
d) Søndre Elverum Arbeiderlag  
e) AUF 
f) Seniorpolitisk utvalg 

 

Sak 4. Regnskap 2023 og revisjon 2023 
 

Sak 5. Innkomne forslag 
               

Sak 6. Budsjett 2024 
 

Sak 8.  Valg 
a) Styre 
b) Kvinnekontakt 
c )  Revisorer 
d) Innlandet Arbeiderpartis representantskap 
e) Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 
f) Arbeiderbevegelsensarkiv 
g) Elverum Arbeiderpartis studieutvalg 
h) Folkets hus Jømnvang, styrerepresentant 
i) Kilde AS 
j) Valgkomité 

 
Mvh Elverum Arbeiderparti, styret 

 

mailto:elverum.arbeiderparti@gmail.com
http://www.elverum.arbeiderpartiet.no/
http://elverum.arbeiderparti.no/-/sandbox/show/229394_elverumarbeiderparti
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Årsmøte 
Elverum Arbeiderparti 

Lille Gråberg, 8.februar 2024, kl. 18:00 
 

Forslag til sakliste/dagsorden: 
 
1. Åpning 
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

- et minutt stillhet 
 
2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 

Styrets innstilling: Lillian Skjærvik og Stein-Erik Nyberg 
b) Valg av møtereferent 

Styrets innstilling: Magnus Stenseth og Erik Larsen 
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

Styrets innstilling: Forslag fra salen 
 

3. Politisk debatt: 
a) Årsmøtegjest: Truls Vasvik, nestleder i Helse og omsorgskomiteen på Stortinget.  
b) Ordskifte 
 
4. Årsberetning 2023 

Elverum Arbeiderparti 
• Leiret Arbeiderlag 
• Østre Elverum Arbeiderlag 
• Søndre Elverum Arbeiderlag 
• Elverum – Åmot AUF 
• Seniorpolitisk utvalg 

 
5. Regnskap 2023 og revisjon 2023 
 
6. Innkomne forslag 
 
7. Budsjett 2024 
 
8. Valg 
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 Elverum Arbeiderparti 

 Årsberetning for 2023 
Årsmøte 8. februar 2024 
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ÅRSMELDING ELVERUM ARBEIDERPARTI 2023 
2023-et svært krevende år for Elverum Arbeiderparti! 
 
Undertegnede hadde knapt fått satt meg ned etter årsmøtet i februar 2023 før jeg 

ante ugler i mosen rundt vår økonomi. Det kom inn purringer og trusler om inkasso 

på min mailkonto. Etter kort tid fikk jeg ved hjelp tilgang til våre bank konti, i første 

rekke med formål om å gjøre opp utestående fordringer. Stort var sjokket over at 

Elverum Arbeiderparti ikke hadde penger på konto overhodet. Etter noen timers nøye 

gjennomgang sto det klart for meg at kasserer systematisk hadde tømt våre konti for 

midler i størrelsesorden kr 432.000. Etter å ha informert resten av styret var veien til 

politiet kort. Kasserer er i ettertid dømt til 11 måneders ubetinget fengsel i en 

tilståelsesdom og til å betale erstatning til oss. Jeg har gjennomført rettslig pågang 

for å innkreve beløpet, men det er dessverre ingenting å hente nå. Pengene må 

dessverre anses som tapt! 

 

Det ble orientert om det passerte til medlemmene i ekstraordinært årsmøte i slutten 

av mai. Samtidig ble regnskap godkjent og ny kasserer valgt. Det ble anmodet om å 

holde denne saken diskret så lenge som mulig for å unngå negative oppslag i 

valgkampen og av hensyn til den mistenkte. Dette lykkes vi med og saken fikk først 

oppslag i Østlendingen etter at dom var avsagt etter tilståelse. Jeg gjør oppmerksom 

på at vi har iverksatt tiltak for å ta vare på den involverte også i dette som er en 

utrolig trist sak både for han og for partiet. 

 

Takket være et lån fra våre venner i Leiret Arbeiderlag og henstand fra utleier Folkets 

Hus Gråberg klarte vi å rydde av veien øvrige utestående fordringer uten inkasso og 

betalingsanmerkninger. Den sedvanlige partistøtten og et raust utbytte fra våre aksjer 

i Kilde har bragt oss opp i knestående. Valgkampen klarte vi å gjennomføre med 

tilnærmet normale tiltak hva gjelder utgiftsposter. Vi fikk også her nødvendige 

valgkampbidrag fra de tre laga våre til bruk for formålet i tillegg til egne midler. Vi tar 

sikte på å slette all gjeld til Leiret Arbeiderlag og Folkets Hus Gråberg i løpet av 2024. 
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2023 var valgår og det store målet å beholde posisjonen i Elverum med gjenvalg av 

Lillian som ordfører. Regjeringens popularitet har sunket betydelig siden 

Stortingsvalget og valgkampen for oss ble forsøkt dreid opp mot lokale saker og eget 

program. Fire år i posisjon hvor vi har fått til mye herunder styrking av 

kommuneøkonomien hjalp oss med argumenter. Likeså et godt program! Vi lykkes 

for så vidt med dette idet Arbeiderpartiets tilbakegang i Elverum ble betydelig mindre 

enn på landsbasis. 

 

Imidlertid er en valgdeltakelse på under 60% et tegn på at ikke alt i vår valgkamp 

fenget befolkningen i Elverum. Svikten i valgdeltagelse er i ferd med å bli et 

demokratisk problem som vi bør ha fokus på i partiarbeidet vårt. Vi må søke å fenge 

større grupper i politisk arbeid og engasjement. Og vi må få flere av våre 220 

medlemmer på banen enn de rundt tretti i den harde kjerne som kommer på 

medlemsmøter og er aktive i valgkamparbeid. 
 

AUF har startet lag i Elverum og Åmot, men medlemstallene er allerede synkende. 

Vi har representant fra de i styret vårt, men savner deltagelse fra de når vi arrangerer 

politikeropplæring slik vi har kjørt tre kvelder siste år. «Pølser og politikk» som vi kalte 

 

opplæringen vi gjennomførte i regi av studieutvalget var kvelder med godt innhold 

som fortjente betydelig flere deltagere enn vi oppnådde, både fra egne medlemmer 

og ungdom fra AUF. Det er et mål å få engasjert flere av de unge for å sikre 

etterveksten og demokratiet! 
 

Allerede på valgnatta etablerte forhandlingsutvalget bestående av Lillian, Magnus og 

Jan Gunnar kontakt med Senterpartiet og SV med sikte på en felles plattform for å 

være i posisjon de neste fire år. Etter en kveld med felles forhandlinger med alle tre 

var plattformen signert og posisjoner fordelt. Lillian var fortsatt ordfører, vi sikret oss 

tre i formannskap og to av tre komité ledere. Fordelingen for flertallspartiene er 11 fra 

Arbeiderpartiet, 4 fra Senterpartiet og 3 fra SV, totalt 18. I tillegg har MDG signalisert 

at de velger vår side utenom den signerte plattformen med sin ene representant! 
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Høstens største utfordring ved siden av valget har vært handlings- og 

økonomiplanen, som vi snakker om som budsjettet. Elverum sin kommuneøkonomi 

er svært svak og kuttlisten for å oppnå budsjett-balanse var lang og krevende. Mange 

av forslagene til kutt gikk på tvers av vårt partiprogram vi nettopp hadde gått til valg 

på. Vi takket av Ingvar etter 12 gode år som gruppeleder til ferien og ny gruppeleder 

Magnus sin ilddåp ble å lede forhandlinger mot budsjettenighet. Øvrige i 

forhandlingsutvalget var Kate og Jan Gunnar. Magnus ikledde seg ledertrøyen som 

om han skulle være født i den og etter til dels krevende forhandlinger oppnådde vi 

enighet innen vårt flertall i kommunestyret. Det er viktig å påpeke at dette ble 

oppnådd ved å beholde Arbeiderpartiets retning i budsjettet. Vi tok vare på både 

bygd og by og ikke minst, vi skjermet de svakeste fra nedskjæringer! 
 

Til tross for det triste bakteppet beskrevet innledningsvis har arbeidet i styret, 

kommunestyregruppa og blant de aktive medlemmene fungert godt. Vi setter vår 

farge på byen og bidrar med kreative ideer som gjennomføres innenfor det 

begrensete økonomiske handlingsrom som finnes. Våre møter på alle nivå er preget 

av stort engasjement blant deltagerne og våre politikere gjør en stor jobb i å sette seg 

inn i alle sakene med sikte på gode og positive vedtak for befolkningen vår. Vi bidrar 

også med positive forslag som oversendes Innlandet AP og landsmøtet. Dialogen 

med sentrale myndigheter ikke minst gjennom stortingsbenken vår er god og jeg føler 

vi blir hørt. Bente har også vikariert i lange perioder på Stortinget i perioden og det er 

en klar styrke for oss. 
 

Sentralt i disse dager er store saker som Sykehuset, Forsvaret, Rørosbanen og 

Nasjonalt Beredskapssenter hvor vi stadig er på ballen med påtrykk. Jeg ser frem til 

fortsatt hardt arbeid fremover for å fremme både store og små saker som har 

betydning for befolkningen vår og et godt engasjement i vårt parti for å være med på 

denne reisen. 
 

Jan Gunnar Olbergsveen 

Leder, Elverum Arbeiderparti 
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Organisasjon 
 

Styret:  

Leder Jan Gunnar Olbergsveen 

Nestleder Bente Aaland  

Sekretær Magnus Stenseth 

Kasserer Pål Sundt Finstad  

Kvinnekontakt Jeanette Evensen Olsen 

Studieleder/medlemsansvarlig Erik Larsen  

Styremedlem Frank Ophus 

Styremedlem Kate Elizabeth Franklin Langsethagen 

Styremedlem Stein-Erik Nyberg 

1.Varamedlem Helen Løkken 

2.Varamedlem Torbjørn Bækkevold 

3.Varamedlem Vilde Stenseth 

 
Knut Solberg ble valgt til kasserer i ordinært årsmøte, men trakk seg og ble erstattet ev Pål Sundt Finstad i ekstra 
ordinært årsmøte. 

I tillegg tiltrer med fulle rettigheter Vebjørn Skirbekk Sagmoen (AUF)  
Tiltredende med tale- og forslagsrett: Lillian Skjærvik (ordfører), Ingvar Midthun (fram til valget - gruppeleder) og 
Tor Kristian Godlien (LO).  
 

Studieutvalget:  

Leder - Søndre Erik Larsen  

Medlem – Østre  Vilde Stenseth 

Medlem - Leiret Bjørn Jarle Rødberg.Larsen 

Medlem - AUF  Maja Cvetkovic 

 

Materialforvalter  

Tor Kristian Godlien 
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Revisorer  

Revisor: Terje Lund, Leiret 

Revisor:  Britt Weium, Leiret 

Vara  Per Erik Skaugerud, Leiret 

 

Gunnar Lindbakken (Østre) og Hanna Hanstad (Østre) ble gjenvalgt på årsmøte i februar, men trakk seg fra vervet 
og ble erstattet av Terje Lund (Leiret) og Britt Weium (Leiret) i ekstraordinært årsmøte.  

 

Innlandet AP representantskap:    

1. Lillian Skjærvik 

2. Ingvar Midthun 

3. Jan Gunnar Olbergsveen 

1.vara Bente Aaland 

2.vara Jeanette Evensen Olsen 

3.vara Erik Larsen 

4.vara Frank Ophus 

5.vara Pål Sundt Finstad 

6.vara Tor Kristian Godlien 

Årsmøtet ga styret fullmakt til å foreta suppleringsvalg av ytterligere varaer til representantskapet ved behov. 
 
 

Innlandet AP Årsmøte    

1. Lillian Skjærvik, Østre 

2. Ingvar Midthun, Leiret 

3 Bente Aaland, Leiret 

4 Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 

5 Jeanette Evensen Olsen, Leiret 

6 Tor Kristian Godlien, Søndre 

7. Maja Cvetkovic, AUF 

8. Frank Ophus, Leiret 
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9. Per-Gunnar Sveen, Leiret 

10. Pål Sundt Finstad, Østre 

11. Kate Elizabeth Franklin Langsethagen, 
Leiret 

12. Erik Larsen 

 
Varaliste: 

 

1.vara Vebjørn Skirbekk Sagmoen, AUF 

2.vara Anna Ottosen, Leiret 

3.vara  Knut Solberg, Søndre 

4.vara Tove Irene Paulsen, Leiret 

5.vara Torbjørn Bækkevold, Leiret 

6.vara Anne Grete Berget, Leiret 

7.vara Asadullah Shafaq, Leiret 

8.vara Helen Løkken, Leiret 

9.vara Stein Cato Nybakken, Søndre 

10.vara Elisabeth Kristiansen, Leiret 

11.vara Jørn Øversveen, Leiret 

12.vara Inger Johanne Ensrud, Leiret 

13.vara Roar Solbakken, Leiret 

14.vara Gro Christensen, Leiret 

15.vara Heidi Gammelmo, Leiret 

16.vara Jo Stuan, Leiret 

17.vara Renate Berntsen, Søndre 

18.vara Britt Weium, Leiret 

        
Styret fikk fullmakt til å supplere med flere varaer ved behov. 
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Arbeiderpartiets Landsmøte  

Delegat Lillian Skjærvik 

Delegat Magnus Stenseth 

 
 

Arbeiderbevegelsens arkiv  

Representant Rolv Skirbekk 

Vara  Jan Gunnar Olbergsveen 

 

Hamar Media/ Kilde  

Fullmektig Jan Gunnar Olbergsveen 

Rådgiver Bente Aaland 

Vara Styret utpeker ved behov 

 

Valgkomite årsmøte 2023  

Leder/Søndre Tor Kristian Godlien 

Østre: Lillian Skjærvik 

Leiret Anne Grete Berget 

Elverum Ap Ingvar Midthun 

AUF Maja Cvetkovic 

 

Senior Politisk utvalg  

Leder:  Ingebrigt Henningsen 

Medlem Bodil Nordhagen 

Medlem Rolv Skirbekk 

Medlem Aud Jorid Warmdal 

Medlem Inger Johanne Norr 

Medlem Sverre Rimberg 
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Byutviklingsgruppa  

Medlem Frank Ophus 

Medlem Gro Christiansen 

Medlem Jan Gunnar Olbergsveen 

Medlem Torbjørn Bækkevold 

Medlem Jeanette Evensen Olsen 

 

Rapport fra kommunestyre- og formannskapsgruppa 2023:   
 

Kommunestyregruppa, Elverum Arbeiderparti 2023 
 

Gruppeleder fram til konstituering etter valget var Ingvar Midthun, deretter overtok 

Magnus Stenseth. 

 

Det er holdt 28 formannskapsmøter og 16 kommunestyremøter i 2023, alle med 

forutgående gruppemøter med politisk avklaring av alle saker i forhold til gjeldende 

valgprogram og tilbakemeldinger fra medlemsmøter i partiet. Flere saker er 

behandling i godt politisk samarbeid med SV, og valgteknisk samarbeid med FrP. Det 

er også samarbeidet med MDG og SP i flere saker, og i noen grad andre partier. 

 

Dette er de mest sentrale sakene som har vært til behandling, i tillegg til en rekke 

større og mindre reguleringssaker, eiermøter og dialogmøter med selskaper 

kommunen eier: 

 

• Møte og befaring med Elverum fotball til Rolfshallen, med etterfølgende 
• søknad om støtte til rehabilitering av hallen. Vedtok støtte. 
• Behandling av plassering av Vinmonopolet. Vedtok fortsatt plassering i 
• Storgata. 
• Bosetting av flyktninger. Vedtok økte ramme som følge av flere ankomster fra 
• Ukraina. 
• Årsregnskap 2022. 
• Strategikonferanse. Gjennomført med levering av Arbeiderpartiets 
• styringssignaler. 
• Tertialrapportering. 
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• Valg 23. Oppfølging av rammer for lokal gjennomføring. 
• Strategisk plan, Helse og omsorg 2023-2027. 
• Strategisk plan, Oppvekst i Elverum 2023-2027. 
• Handlingsplan mot vold i nære relasjoner. 
• Sjukehus i Elverum. Politisk og faglig oppfølging, og økonomisk tilskudd til 
• arbeidet. 
• Rådhusplassen. Framdrift eller vedtak om ombygginger og vedlikehold i 2022. 
• Orientering om Campus Elverum, Høgskolen Innlandet. 
• Arbeidsmiljø i hjemmebaserte tjenester. Oppfølging av 
• medarbeiderundersøkelse. 
• Mjøsbyen – Areal og transportstrategi. 
• Planprogram for kommuneplanens arealdel. 
• Regional plan for klima, energi og miljø i innlandet. 
• Søksmål, Mastmoen borettslag. Vedtak om anke av tingrettsdom. 
• Elverum kapell, vedtak om tilleggsbevilgning. 
• Hogst i bynære strøk, oppdaterte retningslinjer. 
• Bygging av ny klasseromsfløy, Elverum ungdomsskole. 
• Orientering om ressurskrevende tjenester i pleie, rehabilitering og omsorg. 
• Bybadstue. Vedtok kommunalt tilskudd på 1 mill kroner. 
• Endringer i lønnsnivå som følge av konkurranse om arbeidskraft, 
• avdelingsledere i PRO og Familie og helse. 
• Full bruksrasjonalisering av Schulstad Vestre i Hernes, etter søknad fra eier. 
• Meråpnet bibliotek. 
• Curida, kommunalt kjøp av Curida Eiendom AS som del av finaniseringsplan 
• for bedriftens videre drift. 
• Høring om solkraftverk. 
• Elverum Islamic Center, orientering om ønsker for lokaler. 
• Tilsving for jernbanen i Elverum, og behov for arealer i bebygd strøk. 
• Framtidig byggherrestrategi for Elverum kommune. 
• Dialogmøte med Innlandet fylkeskommune om lokalt kollektivtilbud og 
• forbindelser mot andre regioner. 
• Dialogmøte med AMFI om utbygging i Elverum. 
• Dialogmøte med Hafslund ECO om ombygging av Strandfossen kraftstasjon. 

Denne oversikten er ajour fram til september 2023 / kommunevalget.’ 

Ingvar Midthun, gruppeleder 

 

Fra valget 2023 

Etter kommunevalget endte Elverum Arbeiderparti med 11 medlemmer i kommunestyret, en tilbakegang fra 
perioden før. Etter effektive forhandlinger klarte vi likevel å sikre Lillian som fortsatt ordfører i 4 nye år, i 
samarbeid med SV og SP. Forhandlingene gikk veldig godt i stor grad grunnet et allerede etablert samarbeid med 
de nevnte partier i god tid før valget. Vi måtte gi og ta i forhandlingene, men føler vi landet godt på beina og at vi 
nå ikke minst styrer etter et politisk samarbeid med en felles retning i motsetning til foregående periode hvor vi 
med utgangspunkt i avtalen hadde et valgteknisk samarbeid med SV og FRP. 

Valgresultatet ga oss dermed 11 representanter i kommunestyret, fortsatt ordfører og 3 plasser i formannskapet. 
Vi sikret oss også komiteleder for Vekst og utvikling og Helse og Omsorg, noe som var viktig for oss under 
forhandlingene.  
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Etter valget har det fra gruppas side vært viktig å få på plass den politiske retningen og samarbeidet med SV og 
SP, i tillegg til at vi har jobbet og vil fortsette å jobbe med å få satt gruppa og få alle med i partiarbeidet.  

Høstens store prosjekt har naturlig nok handlet om å få på plass valgperiodens første budsjett, noe som har 
krevd sitt av både gruppa, partiet og samarbeidet. Store økonomiske utfordringer nå og i årene fremover har 
gjort det nødvendig med harde prioriteringer, hvor vårt hovedmål har vært å skjerme lavterskeltilbud og en 
sosialdemokratisk profil. Etter noen uker med harde prioriteringen kom vi til slutt til enighet og fikk vedtatt et 
budsjett i samarbeid med SV og SP, med støtte fra MDG. I tillegg ble det vedtatt flere verbalforslag som 
omhandler blant annet økonomisk styring og utvikling av helse og omsorgstilbudene i kommunen.  

Kommunestyregruppa begynner nå å finne en arbeidsform for perioden og vil i samarbeid med partiledelsen 
sikre at vi nå kommer i gang med de store prosjektene fra vårt valgprogram i samarbeid med SV og SP. 

Magnus Stenseth, gruppeleder 

 

 
Ordførers beretning 

En beskrivelse av året 2023 fra ordfører 

Takk for at jeg har fått vært deres ordfører også i 2023.  

For oss ordførere arrangeres det jevnlig dialogmøter på teams med Arbeiderpartiets folk på storting og 
regjering. Med en rød-grønn regjering er det også lettere å få tilgang til departementsmøter, totalt i 
året 6 fysiske og 2 digitale. Her har vi nok mer å gå på og målet i regionen er at vi skal bli flinkere med å 
presse på saker helt inn. En stor fordel etter valget er at ordfører og varaordfører har felles politisk 
ledelse sentralt. 

Året 2023 bar fortsatt preg av krig, høy rente og høye strømpriser. Dette merkes på 
kommuneøkonomien. Renten har i løpet av to år økt fra 57,8 millioner til 132 millioner kroner, noe 
som gir en økning på 74,2 millioner kroner over 2 år. Rente og strømkostnader er eksempler på 
faktorer som kommunen i liten grad kan påvirke. Kommunen har høy gjeld som begrenser kommunens 
økonomiske handlingsrom. 

Trass i trange økonomiske tider leveres tjenestene godt ut til våre innbyggere. De ansatte i alle 
sektorer gjør en formidabel jobb. Det krever en stor takk fra oss politikere. 

Hva har så ordfører deltatt på: 

Året startet med Idrettsgallaen 2023. Det var et storstilt nasjonalt arrangement som ble gjennomført 
på Hamar. Hamar bispedømme får ny biskop. Ole Kristian Bonden tidligere prost i Sør-Østerdal inntar 
posisjonen og jeg får være med å takke han av i Elverum og ønske han velkommen som biskop. 
Forsvarets nyttårskonsert går av stabelen og det gjennomføres åpning av Rally NM på Terningen Arena 
der også Hernesbygda medvirket som arena for rallyet. Jeg avslutter januar med 
Veterandager/konferanse i Molde. 
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Februar starter med intensivt arbeid for å bevare Curida som bedrift i Elverum. Dette har fått god 
dekning i lokalt media. Vi klarte redningsaksjonen for denne gang. Regionale konferanser blir 
gjennomført, samferdselskonferanse og KS sin strategikonferanse 2023. Elverum bibliotek åpner 
frøbibliotek og Elverum barne- og ungdomskorps fyller 25 år. 

Våren preges av ulike feiringer og markeringer. Mestermarkering på Terningen Arena, 
Jubileumskonsert med Elverum Janitsjar 100 år, NFU Elverum og Åmot arrangerer aktivitetsdag på 
Terningen Arena, åpning av Golf Frisbeebane på Løvbergsmoen hvor det kan arrangeres 
norgesmesterskap, ordførerkonferanse i Oslo, utekontordager med politiet i Elverum, Landsmøte i 
Arbeiderpartiet og til slutt tur til Bardufoss i forbindelse med Hærkommunene i Nord-Sør samarbeidet. 

Før ferien skulle avvikles feiret jeg Norsk Tipping 75 år og kronet det hele med strategikonferanse i 
Elverum kommune. Det er her det legges politiske føringer for prioriteringer i høstens arbeid med 
økonomiplanen for kommende 4-års periode. 

August starter alltid opp med informasjon til nye ansatte i Østerdal Garnison. Her må vi vise oss som 
en attraktiv kommune og en kommune på tilbudssiden for nyansatte og eventuelt fremtidige 
innbyggere. Så er det fest i byen vår med Festspillene der ordfører ønsker velkommen, 
Elverumsdagene og årlige Jakt og Fiskedager.                                                                                                                                 
Norturabekymring er atter på plakaten. Vi hører ingenting fra ledelsen og vi får heller ingen svar på 
hvor de er i prosessen.                                                                    

Så er valgkampen i gang for fullt. Spennende tider. Elverum kommune var for første gang representert 
ved Arendalsuka. Spennende og lærerikt, og nytt nettverk ble etablert. Tilbake i Elverum dukket nye 
ting opp, åpning av kunststi ved Natthagen i Julussdalen, åpning av nytt skoleår ved Folkehøgskolen, 
NM i Motocross, etablering av Innlandet Forsvarsforum, Prideparade, Sørskogbygdadagene, 
Korkonsert Demenskoret i Elverum, JH-fotball kvalifisering til 5. divisjon, Drifting-NM på Starmoen og 
kommune- og fylkestingsvalgvalg. Ingen sak for liten og ingen for stor. 

Jeg går nå over i oktober med høstkonferanse KS, nye lokaler og arbeidsplasser i Elverum etableres, 
Statsborgerseremoni 35 nye statsborgere i Elverum, den årlig TV-aksjon gjennomføres, 
beredskapskonferanse og innsettelse av nytt kommunestyre.  

Videre inn i november og desember med ansettelse av ny daglig leder i Sør-Østerdal interkommunale 
politiske råd (SØIPR), 30 års jubileum NVIO, åpning av Movies on War, 150 års feiring av 
Nordskogbygda og Sørskogbygda kirker, åpning av Trafikkgård i Hernes, KS-samling ordførere, 
boligkonferanse Husbanken, nasjonal samling på Terningen Arena, Julegateåpning, julekonsert på 
Glomdalsmuseet, Lucia Terningen Arena med Terningen barnehage, 25 års jubileum for ansatte i 
Elverum kommune, til slutt Veterankonsert i Terningen Arena. 

Dette er smått og stort av deltagelse der jeg har holdt taler og klippet snorer. Ut over dette har jeg hatt 
betydelig antall møter på mitt kontor både internt og eksternt, formannskapsmøter, 
kommunestyremøter, generalforsamlinger, eiermøter, styringsgruppemøter, referansegruppemøter 
og teamsmøter. Jeg har deltatt med plakettutdeling av Miljøfyrtårnutmerkelse, avlevert høringer til 
blant annet Totalberedsakapskommisjonen, Forsvarskommisjonen og Fagmillitært råd. 

Markering av 9. april, 8. mai og 17. mai samt kåring av årets Elverumsing og Kulturprisen. 
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Næringsutvikling er svært viktig for kommunen. Arbeid til alle er jobb nummer 1. Ordfører har et 
meget godt samarbeid med Elverum Vekst som er vårt næringsselskap. Hver tirsdag er avsatt i 
kalenderen for at jeg skal delta på bedriftsbesøk sammen med EV. Dette gjør at jeg kommer i kontakt 
med de ulike næringene og kan bistå med å formidle forbedringer og utfordringer disse har. Det være 
seg i forhold til kommunen eller det politiske miljøet, både lokalt og sentralt. 

Av annen aktivitet gjennom året kan nevnes vielser og feiring av 100-åringer som svært hyggelige 
begivenheter. 

Forsvaret og sykehussaken er to store saker som det jobbes kontinuerlig med. Her har ordfører et tett 
og godt samarbeid med kommunens administrasjon, fagfolk, regionens politikere/ordførere og 
Formannskap/Kommunestyre. Dette er svært viktig arbeid for framtidas Elverum.  

Innbyggere som ønsker en dialog med meg får alltid en avtale. Innbyggermøter er viktig! 

Det skjer mye positivt i Elverum, kommunen utvikles og det etableres stadig nytt næringsliv og det 
bygges nye boliger. Nå er vi i vekst og håper den fortsetter. 

Som dere skjønner er min ordførerhverdag fylt med mange spennende oppgaver som jeg her deler 
med dere. 

29.01.24  

Lillian Skjærvik, Ordfører. 

 

MØTEVIRKSOMHET 
 

Årsmøte 

Årsmøtet ble avholdt 3. februar 2023 på Lille Gråberg med Leiret Arbeiderlag som arrangør.  

Møtestart var 18:00 og møteslutt kl. 22:00. Antall frammøtte var 31 stemmeberettigede.   

Leder Magnus Stenseth ønsket vel møtt til årsmøtet.  

Etter konstituering var det politisk innledning Rigmor Aasrud, parlamentarisk leder for Arbeiderpartiet 
på Stortinget. 

Etter behandling ordinære årsmøtesaker, behandlet årsmøtet 5 innkomne forslag. 
 
Regnskap for 2022, samt revisors beretning og budsjett for 2023 ble utsatt til et ekstra ordinært 
årsmøte da dette ikke var på plass.  

Nyvlagt leder Jan Gunnar Olbergsveen avsluttet med å gi en kort oppsummering av året som hadde 
gått og hvilke utfordringer vi sto ovenfor politisk og organisatorisk. 
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Ekstra Ordinært Årsmøte 

Elverum Arbeiderparti avholdt ekstraordinært årsmøte torsdag 30.mai på Gråberg. 

Årsmøtet tok for seg regnskapet for 2022, og revisors beretning for 2022. I tillegg ble det gjennomført 
valg av ny kasserer og nye revisorer.  
 

Styremøter 

Det er avholdt 6 ordinære styremøter i 2023, samt 2 kombinerte møter sammen med 
kommunestyregruppa. Som en etterdønning av Corona-pandemien, har flere av møtene blitt avholdt 
via Teams.  
 

Medlemsmøter  

Det har vært avholdt 7 ordinære medlemsmøter i 2023. 

Som følge av koronasituasjonen har flere medlemsmøter blitt avholdt som fysiske møter kombinert 
med deltagelse via teams.  

Det har i stor grad blitt gjennomført medlemsmøte før kommunestyremøter hvor viktige saker skulle 
behandles. Vi har hatt besøk av kommunedirektør og økonomisjef i forbindelse med orientering om 
kommunens økonomiske situasjon og behandling av budsjett- og økonomiplan. 

Noen av temaene og sakene på medlemsmøter har vært: 

«Kommuneøkonomi og budsjett- økonomiplan» har vært tema på flere medlemsmøter med eksterne 
innledere på to medlemsmøter. Innledere var rådmann Kristian Trengereid og økonomisjef David 
Sande i forbindelse med inngangen til strategikonferansen samt budsjettarbeidet, som ble 
gjennomført sammen med samarbeidspartnerne SV og SP.  

«Skole- og barnehagestruktur» har væt tema på flere møter. Her har utdanningskomiteens leder, Tor 
Kristian Godlien, hatt innledningene sammen med partiets medlemmer i komiteen rundt blant annet 
prosessen rundt samfunnsanalysen.  

«Forsvarskommunen Elverum» har vært tema i medlemsmøte der vi blant annet har hatt besøk av 
forsvarskoordinator Ola Gundersen, og representanter fra Forsvarsbygg angående utviklingen av 
rekruttskolen på Terningmoen.  

«Framtidas institusjonsplasser i Elverum kommune» og «Ny helse og omsorgsplan» har også vært 
tema, hvor helse- og omsorgskomiteens leder Bente Irene Aaland, har innledet, orientert og hatt 
dialog med medlemmene i en tidlig fase og fram mot behandlingen av saken i kommunestyret. 

«Sykehussaken» hvor ordfører Lillian Skjærvik har orientert og gitt informasjon om arbeidet som 
gjøres. Hun har dessuten gitt orientering om sitt arbeid på andre områder. 
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«Næringsutvikling» har vært tema i mangemøter gjennom året, både i medlemsmøter, styremøter og 
også blitt et viktig tema for Byutviklingsgruppa. Vi har under dette teamet blant annet hatt innledning 
ved Elverum Vekst om sysselsettingssituasjonen og om hvordan vi spiller hverandre gode i 
næringsutvikling.  

Oppslutningen om medlemsmøtene har i gjennomsnitt vært 20 – 30 medlemmer. Saker om 
kommuneøkonomi og budsjett- og økonomiplan har hatt stor oppslutning. 

Det er et mål fortsatt å øke oppslutningen på medlemsmøtene. Det har vært krevende å ta tilbake 
hverdagen etter pandemien, men vi har tidvis sette en god utvikling rundt deltagelsen i våre 
medlemsmøter.  Dette er en gledelig utvikling, vi håper vil fortsette i årene som kommer og det er 
gledelig å se at nye medlemmer kommer til og deltar i debattene! 

Medlemsmøter i Elverum Arbeiderparti er åpne, dvs. at også ikke-medlemmer er velkomne til å være 
tilstede på møtene, med mindre noe annet blir bestemt under møtene. Pressen inviteres til møtene. 

Medlemsmøtene er det høyeste organet i Elverum Arbeiderparti mellom årsmøtene, og vedtak som 
gjøres på medlemsmøtene er bindende for Elverum Arbeiderpartis kommunestyregruppe, hvis ikke 
noe annet blir vedtatt av medlemsmøtet. Det er blitt sendt ut e-post med årsplan i begynnelsen av 
året til alle medlemmer, med oversikt over de planlagte aktivitetene i Elverum Ap. Videre har 
informasjon om aktivitetene blitt publisert på Elverum Aps internettsider 
www.elverum.arbeiderparti.no og Facebook.  

Forut for alle medlemsmøter har partiledelsen sendt ut påminnelse om møtetidspunkt, møtested, 
møteform og sakliste til alle medlemmer som har registrert e-postadresse hos Elverum Ap. Det har 
også vært vanlig å sende ut SMS til alle medlemmer med registrert mobiltelefon. For 2023 sendes e-
post om møteplan.  I tillegg legges møteplanen ute på vår nettside www.elverum.arbeiderparti.no og i 
papirutgaver i partikontoret 

1. MAI  

1. mai -arrangement med 1. mai frokost ble avholdt i tradisjon tro. Leiret Arbeiderlag disket opp med 
frokost og morgentaler på Lille Gråberg, mens hovedarrangementet ble holdt av LO i Sør-Østerdal med 
Stortingsrepresentant Even Eriksen som hovedtaler, samt Kjersti Barsok fra Norsk Tjenestemannslag og 
ordfører Lillian Skjærvik. I tillegg deltok flere av våre tillitsvalgte på arrangementer i kirka og på 
sykehjem i kommunen med taler for dagen.  
 

INNLANDET ARBEIDERPARTI 

Elverum Arbeiderparti har deltatt på representantskapsmøter og årsmøter.  
 

Følgende fra Elverum Ap har hatt verv i Innlandet Arbeiderpartis styre eller utvalg i 2022: 

Per-Gunnar Sveen er medlem av av fylkesutvalget i Innlandet Fylke og har sammen med 

Bjørn Jarle Røberg-Larsen hatt fast plass i Fylkestinget. 

http://www.elverum.arbeiderparti.no/
http://www.elverum.arbeiderparti.no/
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Etter valget er Elverum Arbeiderparti representert ved Per-Gunnar Sveen som fortsatt sitter i 
fylkesutvalget.   

Magnus Stenseth er medlem av styret i Innlandet Arbeiderparti 

Bjørn Jarle Røberg Larsen er tilsatt som fylkessekretær i Innlandet Arbeiderparti. 
Bente Irene Aaland er 1.vara Stortinget for Hedmark Arbeiderparti. 
Tor Kristian Godlien har vært medlem av valgkomiteen i Innlandet Arbeiderparti.  

 

MEDLEMSSITUASJONEN  

Medlemmer(betalende) pr.31.12.2023: 

Søndre Elverum:   21 medlemmer  
Leiret:                  144 medlemmer 
Østre Elverum:  38 medlemmer 

Til sammen Elverum AP:  205 medlemmer  + 25 medlemmer i Elverum AUF 

Medlemstall 2022: 220 medlemmer 
Medlemstall 2021: 244 medlemmer 
Medlemstall 2020: 247 medlemmer 
Medlemstall 2019: 248 medlemmer 
 

AVSLUTNING     

Året sett under ett har vært preget av valgkamp, og ellers jevnlig aktivitet hvor det har vært behandlet 
flere store og viktige saker til tross for en krevende hverdag med stram kommuneøkonomi og med en 
pågående krig i Europa. Vi vil takke alle som har vært med og engasjert seg i partiarbeidet i 2023, og 
håper alle er klare for å ta fatt på det kommende året og kampen om å sikre sosialdemokratiske 
prinsipper og en god kommuneøkonomi til det beste for Elverums befolkning. 

 

Jan Gunnar Olbergsveen, leder 
Bente Irene Aaland, nestleder 
Pål Sundt Finstad, kasserer 
Magnus Stenseth, sekretær 
Erik Larsen, medlemsansvarlig 
Jeanette Evensen Olsen, kvinnekontakt 
Frank Ophus, styremedlem 
Kate Elizabeth Franklin Langsethagen, styremedlem 
Stein-Erik Nyberg, Styremedlem 
Ingvar Midthun, gruppeleder 
Vebjørn Skirbekk Sagmoen, Elverum og Åmot AUF 
Lillian Skjærvik, ordfører 
Tor Kristian Godlien, LO
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Østre Elverum Arbeiderlag 

Årsmelding for 2023 
 

Organisasjon, møter og representasjon 

Tillitsverv 

Lagsstyret: 

Leder   Pål Sundt Finstad 

Nestleder  Magnus Stenseth 

Sekretær  Hanna Hanstad 

Kasserer  Hanna Hanstad 

Studieleder/styremedl. Vilde Stenseth 

Styremedlem  Gunvald Nersveen 

Styremedlem  Grethe Korsbakken 

Varamedlem  Ingebrigt Henningsen 

 

Andre verv og representasjoner: 

Revisorer:  Gunnar Lindbakken 

   Stein-Erik Nyberg 

 

Studieutvalget i Elverum Arbeiderparti:  

Dette består av studielederne i de respektive lagene, samt leder av utvalget som velges av Årsmøtet i Elverum 
Arbeiderparti. 

Studieleder i ØEA Vilde Stenseth er automatisk medlem av studieutvalget i Elverum Arbeiderparti. 
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Hamar Media AS (Kilde AS fra 1/1 2023): 

Pål Sundt Finstad som Fullmektig 

Magnus Stenseth som Rådgiver 

 

Arbeiderbevegelsens Arkiv: 

Hanna Hanstad 

Tor Reidar Løvhaugen 

 

Representant til valgkomitéen i Elverum Arbeiderparti: 

Lillian Skjærvik 

Vararepresentant: Pål Sundt Finstad 

 

Valgkomité: 

Ingebrigt Henningsen 

Lillian Skjærvik 

Stein-Erik Nyberg 

 

Innledning 

Vi kan se tilbake på et aktivt år med valgkamp og medlemssamlinger. 

Noen forsiktighetsregler henger ved oss, koronapandemien som kom inn i landet vårt vinteren 2020 lever blant 
oss med nye mutasjoner, men oppdatering av vaksiner bidrar til at samfunnet kan fungere omtrent som før 
pandemien rammet verden. 

 

Årsmøtet for 2022 ble holdt på Skogvang, Julusmoen torsdag 19. januar med bra deltakelse og aktive 
møtedeltakere, og som alltid ble vi godt ivaretatt av Julusmoen Velforening. 

 

Bevilginger vedtatt i årsmøtet: 

LO i Sør-Østerdal: kr 5.000,- tilskudd til 1. MAI feiringen 

FAU ved Hernes skole: kr 500,- til 17. MAI feiringen  

FAU ved Sørskogbygda skole: kr 500,- til 17. MAI feiringen.  
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Aktivitet og saksoversikt: 

Vi har hatt fire styremøter, tre digitalt og ett fysisk. Saker vi har tatt for oss i år er Arealdelen for bygdene, 
bygdeutvikling, bygdeskolene, spesielt Sørskogbygda, kommuneøkonomien, valgkampen og medlemssamling. 

Menighetsrådene i Nordskogbygda og Sørskogbygda har arbeidet med å markere 150 års jubileum (november 
2023) for disse to kirkene som begge ble bygget i 1873 og i den anledning utgitt boka «Tvillingkirkene».  

Laget støttet jubileumsboka med kr 1.000, - bevilget i styremøtet 19. april 2023. 

 

Søknad fra Elverum Arbeiderparti om økonomisk støtte til valgkamparbeid. 

Styret behandlet søknaden i styremøtet 1. juni og vedtok å støtte med kr 20.000, - til årets valgkamp. 

  

Kommunens arealplan, arealdelen for bygdene: I slutten av mars arrangerte kommunen møter ute i bygdene, 
vi sørget for at styret i Østre var representert på disse, og flere fra laget vårt deltok også i møter i sine respektive 
Velforeninger. Laget har hatt og vil også neste år ha planen på sakskartet. Endelig revidert plan skal vedtas i 
løpet av 2024. 

 

27. og 28. mars arrangerte Statens Veivesen «Åpne kontordager» på Norvang for å orientere om og motta 
innspill til planene for R25 Løvbergsmoen - Flishøgda. Magnus stilte opp her. 

 

Nominasjonsmøtet forut for høstens kommunevalg ble holdt 5. januar, flere fra laget vårt deltok. 

  

Ordinært Årsmøte i Elverum Arbeiderparti ble holdt på Lille Gråberg torsdag 2. februar, med bra deltakelse fra 
laget vårt. 

Det ble også holdt ekstraordinært årsmøte i Elverum Arbeiderparti tirsdag 30. mai. 

 

ØEA er representert i styret i Elverum Arbeiderparti: 

Magnus Stenseth ble valgt til sekretær ved det ordinære årsmøtet, Stein-Erik Nyberg som styremedlem. Ved det 
ekstraordinære årsmøtet ble Pål Sundt Finstad valgt som kasserer. 

Ingebrigt Henningsen er leder av Seniorpolitisk utvalg. 

Kommunestyregruppa: Ordfører Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth som medlem, som før høstens 
kommunevalg, i tillegg er Magnus nå gruppeleder. Pål Sundt Finstad er varamann, litt lengre ned på 
varamannsliste enn før høstens kommunevalg. 

Formannskapet: Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth fortsetter i formannskapet også etter valget. 
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Komiteer/Utvalg/Øvrig representasjon: Flere fra vårt lag er via Elverum Arbeiderparti representert i komiteer, 
utvalg osv. i kommunen og på Fylkesplan og som delegater til Fylkespartiets årsmøte.  

 

Hamar Media AS (KILDE AS fra 1/1-2023): Pål Sundt Finstad har representert laget ved Generalforsamlingen.  

Årets utbytte ble på kr 61.680,80, svært kjærkomne midler for lag som vårt. 

 

Arbeiderbevegelsens Arkiv: Hanna og Tor deltok i årsmøte 23. mars. 

 

Studiearbeid  

Det har ikke vært studiearbeid i lagets regi, men noen fra laget vårt har deltatt i Elverum Aps arrangement. 

Fra mars og utover våren inviterte Elverum Arbeiderparti i samarbeid med Elverum-Åmot AUF medlemmene til 
kvelder med «Pølser og politikk» med innledere og varierte temaer.  

Onsdag 22. november arrangerte Medlems og Studieutvalget «Skoleringskveld» med overskriften «Slik gjør vi 
politikk i Elverum Arbeiderparti», en meget interessant og nyttig kveld, slike må vi ha flere av, bør være 
obligatorisk for alle med tillitsverv i partiet vårt! 

 

1 MAI 2023 

Dagen startet med Frokost på Lille Gråberg med Leiret Arbeiderlag som ansvarlig. Appell ved Aps 
Fylkesordførerkandidat Thomas Breen. Ved solidaritetsgudstjenesten i Elverum Hovedkirke holdt vår 
varaordførerkandidat Magnus Stenseth appell. Før togavgang var det bekransning av Skogsarbeiderbauten og 
appell ved Ingrid Hvidtsten Gabrielsen fra Elverum SV. Hovedarrangementet var som tidligere år lagt til festsalen 
i Rådhuset der det var taler ved stortingsrepresentant fra AP Even Eriksen og Kjersti Barssok, forbundsleder i 
Norsk Tjenestemannslag. Vår ordfører Lillian Skjærvik holdt appell. Det var også appellanter ved alders- og 
sykehjemmene og Helsehuset. Dagen avsluttet med gratis kinoforestilling for barna. 

Arrangementet var et samarbeid mellom Elverum AP, Elverum Sv og LO i Sør-Østerdal, sistnevnte som 
hovedarrangør som også bærer det økonomiske. Flere fra laget deltok i feiringen av dagen, arrangementet ble 
også støttet økonomisk av laget. 

 

 

22. juli      

Lørdag 22. juli var det Minnesmarkering i parken ved Gråberg for de 77 ofrene fra terrorhandlingene i 2011. 
Appeller ved Magnus Stenseth fra Elverum AP og Ronja Solberg fra Elverum og Åmot AUF. 
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Medlemsmøte 

Onsdag 9. august samlet vi oss på Partikontoret på Gråberg, partiets listekandidater og medlemmer fra andre 
lag var invitert, samlet var vi 20, med 14 fra laget vårt! På sakskartet sto informasjon om arealdelen for bygdene 
og årets valgkamp og hvordan vi skal møte velgerne og hva vi skal prioritere fra programmet vårt. 

En meget positiv ettermiddag med engasjerte deltakere, underveis spanderte vi Pizza og kaffe!     

 

VALGKAMP  

Allerede lørdag 13. mai startet valgkampen, vi klarte ikke stille opp ved Coop i Sørskogbygda slik vi hadde håpet, 
innkjøpt kringle ble derfor levert på Sætre aldershjem. Bør si fra til de som beordrer oss ut om at tidspunktet er 
dødfødt i vårt distrikt, med sen vår og vårpuss, 17. mai og konfirmasjonstider. 

 

Lørdag 5. august: 

KICK-OFF for valgkampen i Innlandet var lagt til Elverum, her var fylkesordførerkandidat Thomas Breen, 
Fylkespartileder Lise Selnes samt flere av våre kandidater til både kommunevalget og fylkestingsvalget. En fin 
start med appeller, grillmat og sosialt samvær både inne og ute ved partikontoret på Gråberg.  

De påfølgende ukene stilte vi med stands ved Coop Marked i Sørskogbygda på ettermiddagen torsdager 
alternativt fredager hver uke og hver lørdag fra 12. august til lørdag 9. september, og på lørdagene hadde vi 
seks timers dag, fra morgenen av til butikkens stengetid kl 16!  

Vi hadde også en torsdag ettermiddag ved Kiwi i Prestmyrbakken. 

I tillegg til stands hadde vi utkjøring av brosjyrer i postkassene i Østre Elverum, et vidstrakt og stort område, her 
var vi mange som sto på, tror ingen postkasser var urørt.  

En stor og god takk for innsatsen til alle som bidro, det være seg stands eller utkjøring av materiell! 

Valgseier 

Vi gleder oss over at vi fortsetter i posisjon i Elverum, denne gang med Elverum SV og Elverum Sp som 
samarbeidspartnere, Lillian Skjærvik i ordførerstolen og Arnfinn Uthus som varaordfører. 

 

Torsdag 2. november  

Høst-treff med merkeutdeling på Skogvang, Julusmoen der laget spanderte Gryterett og kaffe. 

Vår ordfører Lillian Skjærvik og gruppeleder Magnus Stenseth er begge medlemmer i laget vårt og informerte 
om aktuelle saker bl.a. Kommunedirektørens budsjettforslag som nå var offentliggjort og som det skal tas 
stilling til om kort tid.  

De som var til stede og ble hedret for langt og trofast medlemskap: Ingebrigt Henningsen Gullnål, 40 års 
medlemskap, innmeldt 1. januar 1983, Grethe Korsbakken, Lyslykt, 50 års medlemskap, innmeldt 1. januar 1973 
og Johan Ramsberg, Lyslykt, 50 års medlemskap, innmeldt 1. januar 1973. 
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Alle fikk overrakt blomster med noen ord og en varm takk for innsatsen opp gjennom åra! 

Et annet medlem, Kjell Helge Enberget har 40 års medlemskap, men hadde ikke anledning til å delta. 

Vi takker Julusmoen Vel for nydelig gryterett og for god oppvartning, alltid trivelig på Julusmoen! 

 

Medlemssituasjonen 

Ved utgangen av 2023 har vi 38 medlemmer, vi har mistet noen, minnes her Kåre Skjærvik som hadde 54 års 
medlemskap. Noen nye kommer til, andre melder seg ut, eller glemmer å betale kontingent, vi har en jobb å 
gjøre, både få med nye og følge opp innbetalinger. 

 

Sluttord 

Styret retter en stor takk til medlemmene for at de støtter opp om arbeiderlaget, det være seg representasjon, 
kjøring og andre oppgaver! Vi ser fram til gode sammenkomster og godt samarbeide i 2024 som et aktivt 
lokallag i Elverum Arbeiderparti! 

 

Hernes, 31. desember 2023/årsmøtedato 23. januar 2024 

Styret  

Pål Sundt Finstad  Magnus Stenseth Hanna Hanstad              Vilde Stenseth  

Leder                           Nestleder  Sekret/kasserer              Studieleder/styremedl     

Gunvald Nersveen  Grethe Korsbakken  Ingebrigt Henningsen  

Styremedlem                           Styremedlem   Varamedlem 
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ÅRSBERETNING LEIRET ARBEIDERLAG 2023 

Året 2023 har vært preget av lokalvalgår, med ganske normal aktivitet i laget, men få møter gjennom 
høsten pga. valgkamp, valg og konstituering av kommestyre og oppstart for ks-gruppa. Vi har også 
kunnet gjennomføre de andre aktivitetene i henhold til aktivitetsplanen. 

 

ORGANISASJONEN: 
Leiret Arbeiderlag har etter årsmøtet 24. januar 2023 hatt disse tillitsvalgte: 

Leder:    Frank Ophus 

Nestleder:   Kate Franklin Langsethagen 

Sekretær:   Anne Grete Berget 

Kasserer:   Jeanette Evensen Olsen 

Medlemsansvarlig:  Bjørn Jarle Røberg-Larsen 

Styremedlem:   Arne Gjelten 

Styremedlem:   Gunnhild Marie Berteig 

Styremedlem:   Helen Løkken 

Styremedlem:   Dag Sondre Peikli 

1. varamedlem:  Gro Christensen 

2. varamedlem:  Jørn Øversveen 

3. varamedlem:  Britt Weium 

Helen Løkken trakk seg fra styret i juli, og Gro Christensen rykket opp til fast styremedlem. 

 

Revisorer:   Arild Kjempekjenn 

Einar Sagbakken 

Vara:  Jan Gunnar Olbergsveen  
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Arbeiderbevegelsens arkiv: Frank Ophus 

Hamar Media:  Frank Ophus, som representant 

 

Valgkomité:    Torbjørn Bækkevold 

Tove Irene Paulsen 

Bodil Nordhagen 

Valgkomitéen har konstituert seg sjøl. 

 

Medlemssituasjonen. 

Leiret Arbeiderlag hadde ved utgangen av 2023 156 medlemmer, som er en nedgang på 10. Av disse 
står 9 medlemmer som ikke betalte siste år. Men vi har også fått 6 nye medlemmer i 2023. 

 

Styremøter. 

Det er avholdt 5 ordinære styremøter og 1 ekstraordinært i perioden. 

Styremøtene har som regel en fast agenda med oppfølging fra foregående styremøte, gjennomgang av 
økonomi og info om aktuelle saker fra kommunepartiet og kommunestyret, samt mulighet for å lansere 
egne saker som styrets medlemmer ønsker å ta opp. 

Varamedlemmer til styret blir også innkalt til våre styremøter, med tale- og forslagsrett. 

Styret har fortsatt stort fokus på byutvikling, og Leiret Arbeiderlag er godt representert i 
«Byutviklingsgruppa» i EAP, som senest har drøftet og lansert forslag om envegskjøring og forsiktig 
opprusting av Storgata mellom Rådhusplassen og Lokket. Fra Leiret Arbeiderlag deltar Frank Ophus, 
Gro Christensen, Thorbjørn Bekkevold, Jeanette Evensen Olsen og Jan Gunnar Olbergsveen i denne 
gruppa. 

Styret har også vært involvert i den akutte økonomiske og likvide situasjonen som EAP havnet i før 
sommeren, og vi vedtok å yte et midlertidig lån til EAP på kr. 60.000. Av dette ble i høst kr. 30.000 
konvertert til valgkampstøtte, slik at restlånet til EAP er på kr. 30.000. Dette vil bli gradvis nedbetalt, 
tidligst i 2024. 

 

Medlemsmøter. 

Det er ikke avholdt egne medlemsmøter i regi av laget i denne perioden. Kommunepartiet kjører 
medlemsmøter jevnlig og det er vanskelig å finne andre dagsaktuelle temaer som ikke er oppbrukt. 2023 
har også vært valgår. 
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1. mai. 

Natt til 1. mai (dvs. kvelden 30. april) deltok noen av styrets medlemmer som «natteravner» i Leiret, 
sammen med representanter fra foreldre/FAU på Elverum ungdomsskole, og fordelt i grupper sammen 
med disse. Hensikten var å få litt mer kunnskap om hva som skjer ute blant ungdommene våre som 
utgangspunkt for politikk for barn og unge. Og sjøl om det var en uvanlig stille kveld/natt før 1. mai, 
ifølge de som leder «natteravnene», følte vi likevel at vi ble litt klokere takket være god informasjon fra 
arrangørene. 

Tradisjonen tro sto vi for 1.mai frokosten på Lille Gråberg, med frammøte av ca. 40 morgenfriske 
kamerater. Daværende fylkesordførerkandidat for Innlandet AP, nå fylkesordfører, Thomas Breen holdt 
frokosttalen, mens AUF’s Maja Cvetkovic holdt ungdomsappellen. Begge mottok god respons og stor 
applaus på sine taler. 

 

Lagskveld. 

Vi har ikke gjennomført lagskveld i 2023, som var valgår. Styret har vedtatt at vi heretter som 
hovedregel arrangerer lagskvelder i år som ikke er valgår. Det vil derfor bli satt lagskveld på 
aktivitetsplanen for høsten 2024.  

 

Medlems-/studietur til Utøya. 

Årets studietur for våre medlemmer gikk til Utøya søndag 18. juni. Det var stor interesse for turen og 28 
forventningsfulle deltagere dro av gårde i bussen fra Elverum på morgenkvisten, og ble fraktet med 
båten «Thorbjørn» fra fastlandet og over til Utøya. Det ble servert baguetter og mineralvann på bussen 
innover. 

På Utøya fikk vi en god guidet tur, som ga fullt av både tunge og gode inntrykk, før vi ble servert en 
solid lunsj. 

Vår egen Bjørn Jarle Røberg-Larsen bidro med innledende informasjon og historie om Utøya på 
bussturen innover, om med utfyllende informasjon under besøket på Utøya. Dette var veldig nyttig for 
helhetsinntrykket vi fikk. 

På hjemvegen var det stopp for kaffe og vafler på Mortens Kro. 

Vi fikk veldig gode tilbakemeldinger fra deltagerne både under og etter turen. Mange ga uttrykk for at 
de hadde hatt det «godt-vondt» under besøket og etterpå. 

 
Valgkamp og valg. 

Leiret Arbeiderlag var representert i EAP sitt valgkamputvalg med Anne Grete Berget, Kate 
Langsethagen og Bjørn Jarle Røberg-Larsen, og flere av lagets representanter og medlemmer deltok 
aktivt i valgkampen til kommunestyrevalget. 
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Etter forhandlinger med SP og SV beholdt EAP Lillian Skjærvik som ordfører for en ny periode. 
 

Studiearbeid.  

Laget har ikke hatt egne studieaktiviteter i perioden, men har deltatt i kommunepartiets (bl.a. «Pølser og 
politikk») og Innlandet Arbeiderparti sine studieaktiviteter.  

 

Annen representasjon. 

Lagets leder Frank Ophus har møtt på generalforsamling i Hamar Media hvor laget har seks aksjer. 

Leiret Arbeiderlag er representert i styret i Elverum Arbeiderparti med Jan Gunnar Olbergsveen (leder 
EAP), Bente Irene Aaland (nestleder EAP), Kate Langsethagen, Jeanette Evensen Olsen og Frank 
Ophus. Helen Løkken og Torbjørn Bækkevold er vararepresentanter til dette styret. 
 

Formannskap og kommunestyret. 

7 representanter av Elverum Arbeiderpartis gruppe på 11 i kommunestyret kommer fra vårt lag, og Kate 
Langsethagen er fast medlem i formannskapet som en av tre fra vårt parti der.  

 

Avslutning. 

Vi retter en stor takk til alle lagets medlemmer for deres deltagelse i partiets forskjellige aktiviteter og 
deres bidrag på vegne av Leiret Arbeiderlag i forskjellige fora i samfunnet. 

 

Elverum 18. januar 2024 

 

Frank Ophus, leder    Kate Langsethagen, nestleder 

Anne Grete Berget, sekretær   Jeanette Evensen Olsen, kasserer 

Bjørn Jarle Røberg-Larsen, medl.ansv. Arne Gjelten, styremedlem 

Gunnhild Marie Berteig, styremedlem  Dag Sondre Peikli, styremedlem 

Gro Christensen, styremedlem 
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